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OR.0002.12.2025 

 

Protokół nr XII/2025 

z sesji Rady Miejskiej w Woźnikach 

z dnia 23 kwietnia 2025 roku 

 

Dnia 23 kwietnia 2025 roku odbyła się XII sesja Rady Miejskiej obecnej kadencji 2024-2029. 

Obrady rozpoczęto 23 kwietnia 2025 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 16:31 tego samego 

dnia. Miejsce posiedzenia: Sala posiedzeń nr 22 tut. Urzędu. Zgodnie z załączoną listą obecności 

w obradach uczestniczyło 15 radnych. Przewodnicząca Rady Miejskiej Anna Wincowska. 

Obecni: 

1. Danuta Biadacz 

2. Dariusz Bryła 

3. Anna Brzozowska 

4. Łucjan Garus 

5. Maria Golasz 

6. Piotr Gorol 

7. Michał Hajda 

8. Szymon Klabis 

9. Magdalena Kołtun 

10. Grzegorz Mośny 

11. Michał Nokielski 

12. Adam Ordon 

13. Monika Sukienik-Słotosz 

14. Anna Wincowska 

15. Jarosław Wróblewski 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Bieżąca informacja z pracy komisji Rady. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) Regulaminu określającego zasady i tryb udzielania oraz rozliczania dotacji na dofinansowanie 

wymiany źródeł ciepła oraz montażu ogniw fotowoltaicznych w budynkach mieszkalnych 

jednorodzinnych w ramach Programu ograniczenia niskiej emisji dla Gminy Woźniki – etap IX 

b) zmiany budżetu na rok 2025 

c) zmiany uchwały Nr 64/VIII/2024 Rady Miejskiej w Woźnikach z dnia 19 grudnia 2024 roku w 

sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Woźniki na lata 2025-2030. 

6. Sprawy różne, wnioski i petycje Radnych oraz innych uczestników sesji. 
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7. Zakończenie sesji. 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Pani Przewodnicząca Rady Miejskiej Anna Wincowska otworzyła XII sesję Rady Miejskiej w 

Woźnikach - powitała wszystkich radnych, panią Skarbnik Gminy Beatę Buchenfeld, 

pracowników Urzędu Miejskiego. Przewodnicząca RM na podstawie listy obecności stwierdziła 

prawomocność obrad na 15 radnych obecnych było 15. Następnie pani Przewodnicząca RM 

poprosiła o uczczenie minutą ciszy zmarłego 21 kwietnia br. papieża Franciszka. Natomiast 26 

kwietnia br. prezydent RP Andrzej Duda ustalił dniem żałoby narodowej. 

 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

 

Wszyscy Radni zapoznali się z proponowanym porządkiem obrad. Pani Przewodnicząca Rady 

Miejskiej Anna Wincowska zapytała o uwagi do proponowanego porządku obrad. Nadto pani 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o wprowadzenie do porządku obrad - pkt.5 ppkt d) 

oraz ppkt e) projektu uchwały w sprawie przekazania petycji. Pierwsza petycja dotyczy 

uwzględnienia wniosków przy opracowywaniu planu ogólnego zagospodarowania 

przestrzennego Miasta i Gminy Woźniki. Natomiast druga petycja dotyczy zmiany uchwały nr 

437/XLIII/2023 Rady Miejskiej w Woźnikach z dnia 24 kwietnia 2023 r. w sprawie miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego gminy Woźniki – Lubsza i Piasek. Ponadto pani 

Przewodnicząca poinformowała, że przedmiotowe petycje były rozpatrywane przez Komisję 

Skarg, Wniosków i Petycji w dniu 22.04.2025 roku. Ww. komisja sporządziła projekty uchwał w 

sprawie przekazania petycji do organu wykonawczego celem rozpatrzenia, gdyż Rada Miejska w 

Woźniakach nie ma kompetencji do rozpatrzenia powyższych petycji. W dalszej kolejności 

Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie zgłoszonych wniosków.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

przekazania petycji. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) Danuta Biadacz, Dariusz Bryła, Anna Brzozowska, Łucjan Garus, Maria Golasz, Piotr 

Gorol, Michał Hajda, Szymon Klabis, Magdalena Kołtun, Grzegorz Mośny, Michał Nokielski, 

Adam Ordon, Monika Sukienik-Słotosz, Anna Wincowska, Jarosław Wróblewski 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNI (0) 

 

Głosowano wniosek w sprawie: wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

przekazania petycji 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 
ZA (15) Danuta Biadacz, Dariusz Bryła, Anna Brzozowska, Łucjan Garus, Maria Golasz, Piotr 

Gorol, Michał Hajda, Szymon Klabis, Magdalena Kołtun, Grzegorz Mośny, Michał Nokielski, 

Adam Ordon, Monika Sukienik-Słotosz, Anna Wincowska, Jarosław Wróblewski 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNI (0) 

Po przegłosowaniu wniosków pani Przewodnicząca RM odczytała porządek obrad, a następnie 

przeprowadziła głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: zatwierdzenia porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) Danuta Biadacz, Dariusz Bryła, Anna Brzozowska, Łucjan Garus, Maria Golasz, Piotr 

Gorol, Michał Hajda, Szymon Klabis, Magdalena Kołtun, Grzegorz Mośny, Michał Nokielski, 

Adam Ordon, Monika Sukienik-Słotosz, Anna Wincowska, Jarosław Wróblewski 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNI (0) 

 

3. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Pani Przewodnicząca Rady Miejskiej Anna Wincowska poinformowała, że projekt protokołu z 

sesji Rady Miejskiej z dnia 17.03.2025 roku został wyłożony przed obradami sesji, a także był do 

wglądu w biurze rady. Następnie pani Przewodnicząca RM poinformowała, że uwag do 

powyższego protokołu nie zgłoszono, więc zarządziła głosowanie. 

  

Głosowano w sprawie: zatwierdzenia protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (14) Danuta Biadacz, Dariusz Bryła, Anna Brzozowska, Łucjan Garus, Maria Golasz, Piotr 

Gorol, Szymon Klabis, Magdalena Kołtun, Grzegorz Mośny, Michał Nokielski, Adam Ordon, 

Monika Sukienik-Słotosz, Anna Wincowska, Jarosław Wróblewski 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Michał Hajda, BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNI (0) 

 

4. Bieżąca informacja z pracy komisji Rady. 

 

Sprawozdanie z pracy komisji Rady stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Brak pytań do 

Przewodniczących Komisji Rady. 

 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 
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a) Regulaminu określającego zasady i tryb udzielania oraz rozliczania dotacji na 

dofinansowanie wymiany źródeł ciepła oraz montażu ogniw fotowoltaicznych w budynkach 

mieszkalnych jednorodzinnych w ramach Programu ograniczenia niskiej emisji dla Gminy 

Woźniki – etap IX 

 

Pani Przewodnicząca RM poinformowała, iż korekta projektu uchwały była opiniowana przez 

Komisję Budżetową i Rozwoju, i jednocześnie poprosiła pana Przewodniczącego ww. Komisji o 

informację w tym temacie. Pan Szymon Klabis poinformował, iż Komisja Budżetowa i Rozwoju 

jednogłośnie wydała pozytywną opinię. W związku z brakiem pytań pani Przewodnicząca RM 

przeprowadziła głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: Regulaminu określającego zasady i tryb udzielania oraz rozliczania 

dotacji na dofinansowanie wymiany źródeł ciepła oraz montażu ogniw fotowoltaicznych w 

budynkach mieszkalnych jednorodzinnych w ramach Programu ograniczenia niskiej emisji dla 

Gminy Woźniki – etap IX 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) Danuta Biadacz, Dariusz Bryła, Anna Brzozowska, Łucjan Garus, Maria Golasz, Piotr 

Gorol, Michał Hajda, Szymon Klabis, Magdalena Kołtun, Grzegorz Mośny, Michał Nokielski, 

Adam Ordon, Monika Sukienik-Słotosz, Anna Wincowska, Jarosław Wróblewski 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNI (0) 

Uchwała Nr 90/XII/2025 

 

b) zmiany budżetu na rok 2025 

 

Pani Przewodnicząca RM poinformowała, iż projekt uchwały był opiniowany przez Komisję 

Budżetową i Rozwoju, i jednocześnie poprosiła pana Przewodniczącego ww. Komisji o 

informację w tym temacie. Pan Szymon Klabis poinformował, iż Komisja Budżetowa i Rozwoju 

jednogłośnie wydała pozytywną opinię. W związku z brakiem pytań pani Przewodnicząca RM 

przeprowadziła głosowanie. 

  
Głosowano w sprawie: zmiany budżetu na rok 2025 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) Danuta Biadacz, Dariusz Bryła, Anna Brzozowska, Łucjan Garus, Maria Golasz, Piotr 

Gorol, Michał Hajda, Szymon Klabis, Magdalena Kołtun, Grzegorz Mośny, Michał Nokielski, 

Adam Ordon, Monika Sukienik-Słotosz, Anna Wincowska, Jarosław Wróblewski 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNI (0) 

Uchwała Nr 91/XII/2025 
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c) zmiany uchwały Nr 64/VIII/2024 Rady Miejskiej w Woźnikach z dnia 19 grudnia 2024 

roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Woźniki na lata 2025-2030 

Pani Przewodnicząca RM poinformowała, iż projekt uchwały był opiniowany przez Komisję 

Budżetową i Rozwoju, i jednocześnie poprosiła pana Przewodniczącego ww. Komisji o 

informację w tym temacie. Pan Szymon Klabis poinformował, iż Komisja Budżetowa i Rozwoju 

jednogłośnie wydała pozytywną opinię. W związku z brakiem pytań pani Przewodnicząca RM 

przeprowadziła głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: zmiany uchwały Nr 64/VIII/2024 Rady Miejskiej w Woźnikach z dnia 

19 grudnia 2024 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Woźniki na lata 

2025-2030 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) Danuta Biadacz, Dariusz Bryła, Anna Brzozowska, Łucjan Garus, Maria Golasz, Piotr 

Gorol, Michał Hajda, Szymon Klabis, Magdalena Kołtun, Grzegorz Mośny, Michał Nokielski, 

Adam Ordon, Monika Sukienik-Słotosz, Anna Wincowska, Jarosław Wróblewski 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNI (0) 

Uchwała Nr 92/XII/2025 

 

d) przekazania petycji 

 

Pani Przewodnicząca RM odczytała projekt uchwały. Następnie pan radny Szymon Klabis 

stwierdził, że z treści petycji wynika, iż dotyczy ona planu ogólnego. Ponadto dodał, że petycja 

wpłynęła 12 marca br., a wszelkie wnioski do planu ogólnego można było zgłaszać do tut. 

Urzędu do 14 marca br. W związku z tym pan radny Szymon Klabis zapytał czy autor petycji 

złożył stosowny wniosek do Urzędu, czy tylko złożono petycję w tej sprawie. Pani 

Przewodnicząca RM wyjaśniła, iż nie posiada informacji czy autor petycji zgłosił w tej sprawie 

stosowny wniosek do tut. Urzędu. Ponadto pani Przewodnicząca RM poinformowała, że 

ustawowe 30 dni na przekazanie petycji już minęło, ale powyższy termin ma tylko charakter 

instrukcyjny. Oznacza to, że przekroczenie terminu nie rodzi negatywnych skutków po stronie 

organu obowiązanego do przekazania petycji do organu właściwego. W związku z brakiem 

dalszych pytań i uwag do projektu uchwały, Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie. 

Głosowano w sprawie: przekazania petycji. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
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ZA (15) Danuta Biadacz, Dariusz Bryła, Anna Brzozowska, Łucjan Garus, Maria Golasz, Piotr 

Gorol, Michał Hajda, Szymon Klabis, Magdalena Kołtun, Grzegorz Mośny, Michał Nokielski, 

Adam Ordon, Monika Sukienik-Słotosz, Anna Wincowska, Jarosław Wróblewski 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNI (0) 

Uchwała Nr 93/XII/2025 

 

e) przekazania petycji 

 

Pani Przewodnicząca RM odczytała projekt uchwały. W związku z brakiem pytań i uwag do 

projektu uchwały, Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: przekazania petycji. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) Danuta Biadacz, Dariusz Bryła, Anna Brzozowska, Łucjan Garus, Maria Golasz, Piotr 

Gorol, Michał Hajda, Szymon Klabis, Magdalena Kołtun, Grzegorz Mośny, Michał Nokielski, 

Adam Ordon, Monika Sukienik-Słotosz, Anna Wincowska, Jarosław Wróblewski 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNI (0) 

Uchwała Nr 94/XII/2025 

 

6. Sprawy różne, wnioski i petycje Radnych oraz innych uczestników sesji. 

 

- Pani Przewodnicząca RM poinformowała, że do 30 kwietnia br. należy złożyć oświadczenie 

majątkowe za 2024 rok.  

- Pani radna Maria Golasz poinformowała, że pracownicy restauracji McDonald's cyklicznie 

biorą udział w sprzątaniu i tym razem sprzątano teren Góry Coglowej. W związku z tym padła 

propozycja, aby w kolejnym sprzątaniu wzięli udział radni Rady Miejskiej w Woźnikach. 

   
7. Zakończenie sesji. 

 

Ponieważ więcej spraw nie było, Pani Przewodnicząca RM podziękowała wszystkim za udział w 

obradach i na tym sesję zakończono. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokół sporządzono 25.04.2025 r. 

Protokołowała: Grażyna Sośnica 

 

 

Przewodnicząca 

Rady Miejskiej w Woźnikach 


